

INFORMATIONS ÉPIDÉMIOLOGIQUES (*suite*) — EPIDEMIOLOGICAL NOTES (*continued*)

VARIOLE

Asie

Indonésie. — L'administration sanitaire indonésienne a rapporté le 18 avril que 3 cas de variole importés de *Bantem Residency*, Province de Djawa-Barat (Java occidental) ont été enregistrés à Djakarta les 24 janvier, 12 mars et 17 mars. Deux d'entre eux ont été confirmés par le laboratoire.

Une campagne massive de vaccination a été entreprise le 2 avril. Il est mentionné que plus de 83% de la population habitant la municipalité de Djakarta ont été vaccinés entre le 8 et le 12 avril.

Europe

Royaume-Uni. — *Pays de Galles:*¹ Dans le district rural de Penybont (Glamorganshire), la situation au 25 avril était la suivante: 20 cas confirmés dont 12 décès, et un cas suspect décédé le 25 mars.

Les districts de Rhondda et de Llantrisant (Glamorganshire) ont été déclarés indemnes de variole le 23 avril, conformément à l'article 6 du Règlement.

¹ Voir N° 15, p. 187.

SMALLPOX

Asia

Indonesia. — The health administration of Indonesia reported on 18 April that 3 cases of smallpox, imported from *Bantem Residency*, Djawa-Barat Province (West Java) were observed in Djakarta on 24 January, 12 and 17 March. Two of them were confirmed by laboratory.

A mass vaccination campaign was undertaken on 2 April and it is stated that, between 8 and 12 April, over 83% of the inhabitants of Djakarta Municipality were submitted to vaccination.

Europe

United Kingdom. — *Wales:*¹ On 25 April, the situation in Penybont Rural District (Glamorganshire) was as follows: 20 confirmed cases (with 12 deaths) and one suspected case who died on 25 March.

Rhondda and Llantrisant Districts (Glamorganshire) were declared free of smallpox on 23 April, in accordance with Article 6 of the Regulations.

¹ See No. 15, p. 187.